
                  R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI HUEDIN     

                                 P R O C E S  -  V E R B A L 

           Încheiat azi 30.12.2021 cu ocazia şedinţei ordinare  a  Consiliului Local Huedin. 

           Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune realizându-se în 

conformitate cu  O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

 Consilieri total 15, consilieri prezenţi 15. 

Dl.Secretar Cozea Dan deschide ședința, supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare 

din data de 26.11.2021, procesul verbal al ședinței din data de 07.12.2021 și procesul verbal al ședinței din 

data de 22.12.2021, nefiind discuții pe marginea lor se aprobă în unanimitate. 

Dl. Secretar Cozea Dan solicită introducerea pe ordinea de zi a încă un proiect de hotărâre privind 

aprobarea stabilirii salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual din cadrul 

aparatului de specialitate a primarului orașului Huedin, începând cu 01.01.2022. 

Se supune la vot ordinea de zi cu  proiectul de hotărâre nou și se aprobă în unanimitate. 

 D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate, 

privind aprobarea modificării tarifelor de închiriere pentru activități sportive la terenul de fotbal cu gazon 

sintetic prevăzut cu nocturnă din cadrul Parcului Tineretului, str. Avram Iancu nr. 39, oraș Huedin. 

 Dl. consilier Ciota Marius Iosif menționează că în data de 26.11.2021 au fost stabilte aceste taxe iar 

acum se propune modificarea acetora în baza unei propuneri făcute de administratorul stadionului. 

 Dl. primar menționează că pentru majorarea tarifului s-au avut în vedere investițiile făcute la baza 

sportivă constând în amenajarea vestiarului inclusiv a grupurilor sanitare și creșterea prețului la energie 

electrică. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi pentru și 2 abțineri Ciota Marius 

Iosif și Nicola Anamaria. 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea prelungirii Convenției de Cooperare între Consiliul Local Huedin și Fundația Creștină 

Diakonia Cluj, pentru perioada 01.01.2022 - 31.12.2022. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea angajării unui număr de 7 muncitori ecologişti, pe perioadă determinată, respectiv 

01.01.2022 – 31.12.2022, în vederea  realizării  programului de ecologizare pe anul 2022. 

Dl. Achim  Călin întreabă de ce se mai angajează 7 muncitori ecologiști. 

Dl. consilier Ciota Marius Iosif menționează că două femei își desfășoară activitatea deservind 

WC-ul public iar încasările sunt extrem de reduse, de cca 100 lei/lună, care primesc salariul minim pe 

economie, considerând că toaleta ar trebui automatizată iar curațenia să se facă de 3 ori pe zi, în vederea 

economisirii cu salariile plătite la salariați. 

Dl. Primar menționează că trebuie menținută activitatea permanentă a toaletei publice cât și a bazei 

sportive, a terenului de sport, inclusiv a săli de sport, chiar dacă nu sunt rentabile, considerând că este 

civilizat ca fiecare oraș să dețină toalete publice. 

D.na Stângă Mariana menționează că WC-ul public este o necesitate. 

Dl.consilier Ciota Marius Iosif menționează că cei 7 muncitori sunt angajați pe maxim 36 luni,  pe 

durata determinată, conform datelor de la compartimentul resurse umane. 

D.na viceprimar menționează că este ciudat că tinerii consilieri sunt interesați de oraș și vor să 

pună piedici la funcționarea unui WC public, considerând că este normal să existe un WC public în oraș, 

menționând totodată ca și -au dat seama că salubrizarea nu este la viceprimar. 

D.na consilier Goga Oana Raluca întreabă cine verifică pe cei care fac curățenia.  



D.na consilier Stîngă Mariana  menționează că este vorba de educație. 

D.na viceprimar menționează că se verifică efectuarea curățeniei, solicitând cooperarea 

consilierilor în vederea constatării unor probleme privind curățenia, putând să sune atât la viceprimar, la 

secretar și la Gabor Claudiu. 

D.na consilier Goga Oana Raluca  menționează că acum sa anunțat.  

Dl. consilier Achim Călin menționează că nu se face curățenie. 

D.na viceprimar menționează că dl. Achim Călin nu a fost prezent când s-a desfășurat acțiunea de 

ecologizare și de efectuare a curățeniei în oraș. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 12 voturi pentru și 3 abțineri: Ciota Marius 

Iosif,  Nicola Anamaria și Achim Călin. 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea programului manifestărilor culturale, artistice şi sportive, care vor fi organizate în anul 

2022, de către sau prin Casa de Cultură Huedin. 

Dl.consilier Matiș Horea Dorin arată că dl. Ciorte Florin a procedat la fel ca și fostul director, s-a 

consultat și cu dânsul în elaborarea programului, menționând că acesta acoperă activitățile ce pot fi 

organizate anul viitor, menționând că pot fi făcute propuneri de modificare în această ședință. 

Dl. consilier Ciota Marius Iosif propune să se facă din timp elaborarera programului. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea scoaterii la concurs a două posturi vacante, pozițiile 133, 156 în Statul de Funcții al 

Spitalului Orășenesc  Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea accesului gratuit pentru elevii și studenții din orașul Huedin, la sălile și terenurile de 

sport ale orașului. 

             Dl. consilier Achim Călin consideră că și terenurile de tenis sau terenurile de sport de la școli 

trebuie să fie accesibile tinerilor. 

             Dl. consilier Matiș Horea Dorin menționează că dl. Laze Ruben a depus o solicitare și a fost 

acordat doar ce sa solicitat. 

             Dl. consilier Ciota Marius Iosif menționează că potrivit regulamentului școlar elevii au acces la 

bazele sportive ale școlilor și în afara orelor de curs, menționând că terenul de sport de la Liceul  

Tehnologic Vladeasa Huedin,  este dat în administrare liceului. 

             D.na consilier Goga Oana Raluca solicită să se asigure accesul elevilor și la terenurile de tenis.   

             Dl.consilier Ciota Marius Iosif solicită să se adapteze și regulamentul sălii de sport pentru 

soluționarea favorabilă a mai multor solicitări din partea tinerilor. 

             Dl. primar menționează că se aplică regula primul venit, primul servit, putându-se găsi soluții de 

onorare a solicitărilor împreună cu administratorul sălii de sport. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea executării pe domeniul public al orașului Huedin, a unor lucrări necesare unor obiective -

imobile situate în orașul Huedin, str. Gării nr. 40 deținute de  Federalcoop Cluj. 

Dl. Haș Paul răspunde d.nei  Goga Oana Raluca cu privire la legalitatea demesului proiectul de 

hotărâre arătând că, clădirile aparțin Federalcoop Cluj, iar terenul este proprietatea orașului,  menționând că 

se face reabilitarea clădirii. 

D.na consilier Goga Oana Raluca menționează că terenul a fost transmis cu condiția păstrării 

scopului, arătând că în prezent cele două construcții sunt demolate. 

Dl. Haș Paul menționează că noile clădiri sunt făcute de la nivelul solului arătând că a fost la fața 

locului și era doar fundația. 



Dl. consilier  Ciota Marius Iosif menționează că în referat scrie că urmează să intre în legalitate.          

Dl. Haș Paul menționează că, construcțiile nu au fost autorizate.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 11 voturi pentru și 4 abțineri (Ciota Marius 

Iosif, Goga Oana Raluca, Nicola Anamaria, Achim Călin). 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea modificării Statului de Funcții al Aparatului de Specialitate al Primarului Orașului 

Huedin. 

Dl. consilier Ciota Marius Iosif consideră că modificările trebuiau făcute mai repede, 

Compartimentul Resurse Umane menționând că nu este un termen legal, putându-se face modificări de 2 

ori pe an. 

Dl. consilier Ciota Marius Iosif menționează că Serviciul Poliției Locale are 9 angajați. 

Dl primar menționează că, conform legii se poate angaja un polițist la 1000 locuitori. 

Dl. consilier Ciota Marius Iosif consideră că politiștii locali trebuie să-și facă treaba, dl primar 

menționând că nu pot fi repartizați câte un polițist local la fiecare om. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea rezilierii contractului de închiriere nr. 3847/28.04.2016 pentru terenul în suprafață de 42 

mp, situat în orașul Huedin, str. Pr. Aurel Munteanu nr. 2-4 și aprobarea închirierii în condițiile legii a 

terenului în suprafață de 42 mp. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea repartizării locuinței A.N.L situată în orașul Huedin, str. Gheorghe Doja nr. 5A, ap.8, jud. 

Cluj, d.lui Kerekes Istvan. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea Organigramei societății Salubriterm Serv SRL Huedin. 

 Dl. consilier Ciota Marius Iosif întreabă dacă este suficientă Organigrama societății întrucât au 

multe activități pe care le desfășoară. 

 D.na viceprimar menționează că atât s-a cerut din partea societății. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea desemnării unui număr de 2 membri în comisia de selecție/evaluare pentru desemnarea 

membrilor în Consiliul de Administrație al SC SALUBRITERM SERV SRL. 

D.na consilier Stîngă Mariana propune pe Ștefan Mihaela și Resteman Florineta 

Dl.consilier Ciota Marius Iosif propune pe d.na Matiș Violeta. 

In urma votului secret exprimat Stefan Mihaela obține 14 voturi pentru, Resteman Florineta 12 

voturi pentru și Matiș Violeta 4 voturi pentru, fiind desemnate ca membri în comisia de selecție/evaluare 

pentru desemnarea membrilor în Consiliul de Administrație al SC SALUBRITERM SERV SRL d.na 

Ștefan Mihaela și d.na Resteman Florineta. 

D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea desemnării a 2 membri provizorii în Consiliul de administratie, până la finalizarea 

procedurii de selecție, pentru intreprinderea publică Transim S.A 

D.na consilier Goga Oana Raluca propune pe dl. Mezei Liviu, Demea Mugurel Sabin 

Dl.consilier Ciota Marius Iosif propune pe Mirela Morar. 

D.na viceprimar propune pe dl. Gabor Dumitru Florin, Corchiș Daniel Aurel. 

In urma votului secret exprimat dl. Mezei Liviu obține 3 voturi pentru, dl. Demea Mugurel  5 

voturi pentru, d.na Morar Mirela obține 3 voturi pentru, dl. Gabor Dumitru Florin obține 10 voturi pentru, 

dl.Corchiș Daniel Aurel 10 voturi pentru, fiind desemnați ca membri provizorii în Consiliul de 

administrație la SC Transim S.A Huedin dl. Gabor Dumitru Florin și dl. Corchiș Daniel Aurel. 

 D.na consilier Buzas-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea numirii unui membru în comisia de selecție/evaluare, în vederea derulării procedurilor 



privind desemnarea a 2 membri în Consiliul de administrație pentru întreprinderea publică TRANSIM S.A, 

recpectiv aprobarea Planului de selecție - componenta integrală, pentru derularea procedurilor în vederea 

desemnării a 2 membri în Consiliul de administrație pentru întreprinderea publică TRANSIM S.A. Huedin. 

Dl.consilier Simplicean Horea Dan o propune pe d.na Purcel Ramona, Dl. consilier Ciota Marius 

Iosif o propune pe d.na Mateș Violeta. 

In urma votului secret exprimat Purcel Ramona Ioana obține 11 voturi pentru și d.na Mateș Violeta 

obține 4 voturi pentru, fiind desemnată ca membru în comisia de selecție/evaluare, în vederea derulării 

procedurilor privind desemnarea a 2 membri în Consiliul de administrație la SC Transim SA d.na Purcel 

Ramona Ioana. 

 D.na consilier Buzaș-Fekete Maria prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate 

privind aprobarea stabilirii salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual din cadrul 

aparatului de specialitate a primarului orașului Huedin, începând cu data de 01.01.2022. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate 

La diverse d.na viceprimar informează despre schimbarea balustradei pasarelei pietonale de peste 

râul Domos, menționând că a trecut neobservată implementarea acestei investiții. 

Dl. consilier Matiș Horea- Dorin  menționează că este bine că sa făcut această lucrare. 

D.na consilier Goga Oana Raluca solicită să se controleze mai bine activitatea celor 7 ecologiști, 

solicitând compartimentului de urbansim să procedeze la fel în toate situațiile în care constată că nu se 

respectă disciplina în construcții. 

D.na viceprimar menționează că poate fi contactat șeful SC Salubriterm Serv SRL pentru 

controlarea activitătii celor 7 ecologiști. 

D.na consilier Goga Oana Raluca menționează că și cetățenii pot face sesizări. 

Dl. secretar menționează și reamintește totodată că fiecare consilier sau orce persoană care 

sesizează anumite probleme poate suna sau depune sesizări în acest sens. 

Dl. consilier Ciota Marius Iosif arată că în data de 31 decembrie expiră contractul pentru realizarea 

drumului la Cetatea Veche. 

Dl. primar menționează că acest contract va fi prelungit, fiind necesar acest demers întrucât au fost 

probleme cu plata la timp a lucrărilor deja executate, însă acum 2 zile s-au mai achitat către firmă două 

tranșe de 10 respectiv 18 miliarde lei vechi, sume care au fost solicitate încă din luna iunie. Menționează că 

lucrările vor fi finalizate când timpul va permite, nefiind de vină firma că statul nu a achitat sumele din 

contract, mai rămânând de plată cca. 215 –220 miliarde lei vechi, urmând să fie aplicat stratul final de 

asfalt și să se facă reparațiile la ce s-a stricat în perioada anterioară, drumul în cauză nefiind destinat 

traficului greu, urmând ca recepția să se realizeze doar în momentul când toate lucrărilor vor fi finalizate. 

Dl. consilier Ciota Marius Iosif  este nemulțumit de activitatea de dezăpezire care în cele două zile 

cu zapadă a început de la ora 8, 00,  în contract fiind prevăzut să dezăpezească  și zona pietonală dar nu sa 

făcut nici drumul de la Cetatea Veche. 

Dl. primar menționează că, contractul s-a încheiat cu singura firmă care a depus oferte, menționând 

că dezăpezirea se face  după un program anume, începând cu str. Spitalului, în prima fază orașul și apoi 

Cetatea Veche și Bicalatul, menționând că se va transmite firmei care prestează acest serviciu, să -și facă 

treaba.  

Dl. consilier Achim Călin menționează că pe str. Fildului au fost distruse mai multe pubele 

solicitând  montarea din nou a altora. 

D.na viceprimar dorește sănătate, întelepciune, gânduri bune și ,,toti să tragă la aceiași  căruță,,. 

Dl primar menționează că în data de 6 -7 01.2022 se va desfășura o ședinta extraordinară cu un 

proiect de rectificare a bugetului pentru luarea unui împrumut din fondul de dezvoltare pentru acoperirea 

fondului de salarii pentru luna ianuarie 2022. Acordă lămuriri cu privire la adoptarea bugetului pe anul  

2022 menționând că trebuie adoptat în maxim 45 zile de la publicarea în Monitorul Oficial,  a legii 

bugetului pe anul 2022, estimarea fiind 10 – 15.02.2022, acordă explicații cu privire la componentele 



bugetului pe 2022, detalii privind fonduri de dezvoltare care va fi alimentat din sumele rămase din anul 

2021, la care se mai adaugă veniturile alocate de stat din TVA care se comunică și se repartizează pe UAT 

–urilor la sfârșitul lunii ianuarie 2022. Menționează că se au în vedere obligațiile – datoriile bugetare din 

2021, acoperirea cofinanțărilor fondurilor europene derulate la spital, demararea proiectului pe mobilitate 

urbană a realizării infrastructurii în cadrul proiectului Anghel Saligny, arătând că se are în vedere asfaltarea 

străzilor Lăutarilor, Dealului și Colonia Nouă, trebuind susținută în totalitate investiția privind realizarea 

pistei de biciclete, urmând ca în primăvara să înceapă lucrările de execuție. Se are în vedere reluarea 

proiectul de realizare a P.U.G întrucât a expirat contractul cu firma care a început aceste lucrări urmând să 

se încheie un alt contract cu o altă fimă pentru realizarea acestui contract. 

Dl.consilier Ciota Marius Iosif întreabă ce sume au fost achitate până în prezent pentru realizarea 

Planului Urbanistic General. 

Dl. primar menționează că se va vedea cât anume s-a lucrat de către firma anterioară, întrucât 

reprezintă proprietatea intelectuală a proiectantului. Arată că în acest an se va aloca cca. 1-1,5 miliarde lei 

vechi pentru proiectul de bugetare participativă, întocmindu-se regulamentul, sumă ce va fi prinsă în fondul 

de dezvoltare, menționând că în luna iunie 2022 se va anunța proiectul câștigător, iar dacă lucrurile merg 

bine se va continua cu proiectul și în anul 2023. 

Menționează că în fondul de rezervă va fi rezervată o sumă destinată cofinanțări unor proiecte pe 

foonduri europene pentru Studiu de Fezabilitate sau alte studii necesare accesării de fonduri europene. 

Arată că ar trebui luată o decizie privitor la asfaltarea str. Prundului,  dacă să fie realizată din bugetul local 

sau în cadrul programului Anghel Saligny. Menționează că este posibilă realizarea unei investiții în 2022 

urmând ca piața de pe str. BN Antal să fie mutată pe amplasamentul din str. Horea nr.101, în situația în care 

se aprobă proiectul de realizare a centrului civic din zona Budai Naghy Antal urmând ca în perioada 

următoare să se continue amenajarea acestui amplasament pentru mutarea pieței. Solicită consilierilor care 

mai doresc și alte proiecte să le transmită din timp. Menționează că se va mai face o discuție la sedinta din 

06.01.2022 cu privire la buget care va fi pus în dezbatere publică, în funcție de ce sume vor mai fi 

disponibile, în condițiile în care sumele alocate prin Ministerul Finanțelor sunt suficiente, arătând că orașul 

Cicago din Statele Unite are un buget cu totul altfel cu cel care îl are orașul Huedin, menționând că fiecare 

contribuabil are pretenții iar când se măresc taxele cu 10% sunt nemulțumiți, arătând că, conform unui 

calcul matematic fiecare cetățean contribuie pe lună cu 20 lei la bugetul orașului,  sumă care nu achită nici 

energia electrică în condițiile în care prețul la energie a fost majorat de cca 2,8 ori, fiind nevoie de 1 miliard 

în plus față de bugetul pe anul 2021, arătând de asemenea că s-a majorat valoarea salariului minim pe 

economie, ceea ce rezultă o diferență de aoperit de 4,5 miliarde lei pe lună, menționează că muncipiul Cluj 

Napoca alocă 100 milioane Euro pentru realizarea curățeniei, iar la nivelul orașului Huedin operatorul 

serviciului de curățenie rerspectiv SC Salubriterm  Serv SRL realizează această activitate în timpul verii,  

iarna furnizează energie termică în sistem centralizat, în condițiile în care nu poate fi modificat sistemul de 

încălzire pe gaz întrucât costurile sunt enorme, trebuind întocmit un Studiu de fezabilitate pe termie ca o 

soluție în timp dacă vor fi disponibile fonduri nerambursabile.  

Dl.primar răspunde d.nei Goga Oana Raluca arătând că în situația în care vor apărea defecțiuni, 

acestea vor trebui remediate de primărie, în fiecare an alocându-se fonduri pentru reparația centralei, 

menționând că se pot discuta aceste lucruri și în data de 06.01.2022 când vor avea discuții pe buget.    

Menționează că anul 2022 va fi un an greu în condițiile majorării prețului la utilități. 

Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru ce s-a încheiat 

prezentul proces verbal. 

 

 

 

Preşedinte de şedintă,       Secretar General UAT, 

Buzas –Fekete Maria                            Cozea Dan                                                         



 


